

Juhayna Food Industries	جهينة للصناعات الغذائية
Subject: Court Ruling Dismissing the Lawsuit Filed by "Baladna"	الموضوع : بيان عن الحكم الصادر برفض الدعوى المقامة من شركة بلدنا
Cairo, Egypt, 30th, April, 2026	القاهرة في 30 ابريل 2026
Disclosure Department	إدارة الإفصاح
Greetings,	تحية طيبة وبعد ،،،
Pursuant to Article (34) of the Listing and Disclosure Rules, Paragraph (K), regarding the disclosure of material information: Juhayna Food Industries (S.A.E.) announces that the Cairo Economic Court has issued a ruling concerning the lawsuit filed by "Baladna", regarding the resolutions of the Ordinary General Assembly held on December 26, 2024. The Ordinary General Assembly included the election of the Board of Directors and the rejection of a nomination request of Baladna. The court ruled to "dismiss the lawsuit and order Baladna to pay all legal costs," thereby affirming the validity of the procedures and establishing the legality of the General Assembly's resolutions within the framework of governing laws and regulations. The Company emphasizes that this ruling serves as a continuation of its 43-year legacy of success as a deeply rooted Egyptian company in both local and regional markets. It reflects the company's institutional stability and entails no material impact on its financial position or operational results. Juhayna remains committed to executing its strategy and maximizing shareholder value in accordance with the highest standards of governance and transparency.	طبقا للمادة (34) من قواعد القيد والإفصاح عن معلومات جوهرية الفقرة (ك): تعلن شركة جهينة للصناعات الغذائية ش.م.م عن صدور حكم من المحكمة الاقتصادية بالقاهرة في موضوع الدعوى المرفوعة من شركة "بلدنا"، بشأن قرارات الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ 26 ديسمبر 2024 كانت الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ 26 ديسمبر 2024 قد تضمنت إعادة تشكيل مجلس الإدارة ورفض طلب ترشيح ممثل عن شركة بلدنا لعضوية مجلس الإدارة، حيث قضت المحكمة "برفض الدعوى وإلزام شركة بلدنا بالمصروفات"، بما يفيد سلامة الإجراءات المتخذة ويؤكد مشروعية القرارات الصادرة عن الجمعية العامة في إطار القوانين واللوائح الحاكمة. وتؤكد الشركة أن هذا الحكم يأتي امتداداً لمسيرة النجاح المستمرة منذ 43 عاماً كشركة مصرية راسخة في السوق المحلي والإقليمي، ويعكس استقرارها المؤسسي، دون أن يترتب عليه أي أثر مادي على المركز المالي أو النتائج التشغيلية، مع استمرارها في تنفيذ استراتيجيتها وتعظيم حقوق مساهميها وفق أعلى معايير الحوكمة والشفافية.
Best Regards, Juhayna Food Industries	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،، جهينة للصناعات الغذائية

Head of Investor Relations

Karim Ibrahim

Karim Ibrahim

